

## **Christmas gifts for adult wards of AdVita Fund 2016**

New Year and Christmas are without doubt favorite holidays, not only for children but also *for adults*.

More than 70% of the wards of the Fund - are over 18 years old. Most of them come to our city for a long-term treatment from other cities and will be away from loved ones at these family holidays. Before the New Year, many give gifts to the children with cancer. Much less frequently turn to us with a proposal to congratulate adults. Although our adult wards are not waiting for the arrival of Santa Claus, we really want to **give them a piece of warmth**.

*We hope to collect at least 1,500 gifts for the patients of 4 municipal and federal clinics.*

### **Here is the list of gifts:**

- a mug or a travel mug
- a scarf
- warm socks (cheerful, with a Christmas theme)
- a plaid
- a tea set
- a notebook, a diary
- a book
- a board game
- a set for creativity

It would be great if you put the gift in a nice package, but, please, do not wrap it in paper. (We need to see what it is to understand who it is better to give to).

*It is possible to bring gifts (or order them from the online store with delivery) until December, 15 to the following addresses:*

- The Fund's office: Bolshoy pr. PS, 77 - volunteers' department (during the week from 10 to 19) tel. 33-727-33

- loft-space "Legko-legko" Bolshaya Pushkarskaya, 10 (every day from 11 to 21) tel. 644-40-91

***If you decide to buy something from the list, or have any questions - write to [help.advita@gmail.com](mailto:help.advita@gmail.com)***

## **Новогодний wish-лист для подопечных фонда [AdVita](#) 2016**

Новый год — это без сомнения любимый праздник, не только для детей, но и для взрослых. Более 70% подопечных фонда — старше 18 лет. Большинство из них приезжают на длительное лечение из других городов и будут вдали от близких в этот самый семейный праздник.

Перед Новым годом многие дарят подарки детям на онкологических отделениях.

Гораздо реже к нам обращаются с предложением поздравить взрослых.

И хотя наши взрослые подопечные и не ждут прихода Деда Мороза, нам очень-очень хочется **подарить им частичку тепла**.

*Мы надеемся собрать не менее 1500 подарков для пациентов 4 городских и федеральных клиник.*

### **Что можно подарить:**

- кружка или термокружка

- шарф
- теплые носки (веселые, с новогодней тематикой)
- плед
- набор чая
- блокнот, ежедневник
- книга
- настольная игра
- набор для творчества

Будет здорово, если Вы положите подарок в красивый пакет, но, пожалуйста, не заворачивайте его в бумагу. (Нам нужно видеть, что это, чтобы понимать, кому лучше подарить).

*Привезти подарки (или заказать в интернет-магазине с доставкой) можно до 15 декабря в:*

- **офис фонда AdVITA** СПб, Большой пр. П.С., 77, 2 этаж (волонтерский отдел)

(в будни с 10 до 19), тел. 33-727-33

- **пространство “Легко-Легко”** СПб, ул.Большая Пушкарская, 10

(каждый день с 11 до 21), тел. 644-40-91

***Если Вы решите приобрести что-то из списка или у вас есть вопросы — пишите на [help.advita@gmail.com](mailto:help.advita@gmail.com)***

